

**Resolució 329/IV sobre compromís ferm i irrenunciable de la Comunitat Valenciana en la defensa dels drets dels valencians i les valencianes, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes en la sessió del dia 20 de maig de 1998.**

#### PRESIDENCIA DE LES CORTS VALENCIANES

En compliment de lo establert en l'article 91.1 del RCV, s'ordena publicar en el *Bolletí Oficial de les Corts Valencianes* la Resolució 329/IV sobre compromís firme i irrenunciable de la Comunitat Valenciana, en la defensa dels drets dels valencians i valencianes, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en sessió celebrada el dia 20 de maig de 1998.

Palau de les Corts Valencianes,  
València, 20 de maig de 1998

El president,  
Hector Villalba i Chirivella

#### PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en sessió celebrada el dia 20 de maig de 1998, ha debatut el text de la Proposició no de llei sobre compromís firme i irrenunciable de la Comunitat Valenciana, en la defensa dels drets dels valencians i valencianes, presentada pels grups parlamentaris Popular, Socialista, Nacionaliste Unio Valenciana, Esquerra Unida-Els Verds i el Grup Mixt-Rafael Ferraro Sebastià (*BOCV* num. 237, RE numero 43.583).

Finalment, d'acort en lo que establix l'article 156 del RCV, ha aprovat la següent:

#### RESOLUCIO

Les Corts Valencianes manifesten:

1. Reafirmar el seu compromís firme i irrenunciable en la defensa dels drets de les valencianes i els valencians.
2. Que els drets històrics i el fet diferencial conformen la nacionalitat històrica de la Comunitat Valenciana com expressió de la voluntat i del dret a l'autogovern del nostre poble reconegut en la Constitució.
3. Expressar la seua clara voluntat de reconeixement i defensa de la concepció de la Comunitat Valenciana com a nacionalitat històrica i aconseguir el màxim desenvolupament estatutari dins del marc constitucional.

Palau de les Corts Valencianes,  
València, 20 de maig de 1998

El president,  
Hector Villalba i Chirivella

**Resolución 329/IV sobre compromiso firme e irrenunciable de la Comunidad Valenciana en la defensa de los derechos de los valencianos y valencianas, aprobada por el Pleno de las Cortes Valencianas, en sesión celebrada el día 20 de mayo de 1998.**

#### PRESIDENCIA DE LAS CORTES VALENCIANAS

En cumplimiento de lo establecido en el artículo 91.1 del RCV, se ordena publicar en el *Boletín Oficial de las Cortes Valencianas* la Resolución 329/IV sobre compromiso firme e irrenunciable de la Comunidad Valenciana en la defensa de los derechos de los valencianos y valencianas, aprobada por el Pleno de las Cortes Valencianas, en sesión celebrada el día 20 de mayo de 1998.

Palau de les Corts Valencianes,  
València, 20 de mayo de 1998

El presidente,  
Héctor Villalba Chirivella

#### PLENO DE LAS CORTES VALENCIANAS

El Pleno de las Cortes Valencianas, en sesión celebrada el día 20 de mayo de 1998, ha debatido el texto de la Proposición no de ley sobre compromiso firme e irrenunciable de la Comunidad Valenciana en la defensa de los derechos de los valencianos y valencianas, presentada por los grupos parlamentarios Popular, Socialista, Nacionaliste Unio Valenciana, Esquerra Unida-Els Verds y por el Grupo Mixto-Rafael Ferraro Sebastián (*BOCV* número 237, RE número 43.583).

Finalmente, de acuerdo con lo establecido en el artículo 156 del RCV, ha aprobado la siguiente:

#### RESOLUCIÓN

Las Cortes Valencianas manifiestan:

1. Reafirmar su compromiso firme e irrenunciable en la defensa de los derechos de las valencianas y de los valencianos.
2. Que los derechos históricos y el hecho diferencial conforman la nacionalidad histórica de la Comunidad Valenciana, como expresión de la voluntad y del derecho al autogobierno de nuestro pueblo reconocido en la Constitución.
3. Expresar su clara voluntad de reconocimiento y defensa de la concepción de la Comunidad Valenciana como nacionalidad histórica y conseguir el máximo desarrollo estatutario dentro del marco constitucional.

Palau de les Corts Valencianes,  
València, 20 de mayo de 1998

El presidente,  
Héctor Villalba Chirivella

El secretario primero,  
Martín Quirós Palau